

澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號: MUST/22/100/RO

致:全體同學

特別通告:關於本學期之期末考試延期的安排

因應澳門特區政府於 12 月 23 日傍晚最新發出的新冠病毒疫情風險評估,為保障全體師生的健康及安全,經大學管理層立即開會決定如下,特此通告:

本學期之期末考試將延期至下學期舉行,具體日期及安排將另行通知。

臨近聖誕假期及新年假期,同學們不論留在澳門或離開澳門,請時刻注意個人健康及防護,盡快接種新冠疫苗,同時務必時刻關注澳門特區政府及大學發佈的最 新通知。

特此通知,祈為留意。

RESIDENT'S OFFICE * 澳門科技大學

校長第公室

二零二二年十二月二十四日



Ref. No.: MUST/22/100/RO

To All students,

Special Notice: Arrangements for postponing the final exams of this semester

According to the latest risk assessment of coronavirus epidemic issued by the Macao SAR Government on the evening of December 23, in order to protect the health and safety of all staffs and students, and after thoughtful discussions, the University has make below decisions:

The final exams of this semester will be postponed to the next semester, and the specific arrangements will be launched until further notice.

As the Christmas and New Year holidays are approaching, all students, no matter stay in campus or not, please always pay attention to personal hygiene as well as health conditions. The University urges all students to get COVID-19 vaccines as soon as possible. At the same time, please keep abreast of the latest notices of the Macao SAR Government and the University.

Thank you for your attention.

President's Office

Macau University of Science

and Technology

2022/12/24